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BBBBBAAAAATLLÒRIATLLÒRIATLLÒRIATLLÒRIATLLÒRIA ..... -----  La desclassifi-
cació de les Ferreries de sòl
urbanitzable a no urbanitza-
ble podria portar-se a votació
abans d’acabar aquest any,
en funció de tenir  tots els
treballs tècnics que s’estan
portant  a  terme en aquest
sentit. Així es va decidir en el
darrer ple ordinari celebrat a
l’Ajuntament de Sant Celoni
després que la CUP presentés
una moció en aquest sentit.
Els membres de la Candida-
tura d’Unitat Popular estan
satisfets perquè consideren
que s’ha desencallat un dels
temes calents  que actual -
ment hi ha sobre la taula en
matèria d’urbanisme però, en
qualsevol cas, no es tracta
d’una satisfacció màxima ja
que al  parer de la CUP “la
moció va ser aprovada, tot i

consulta popular de l’ARE,
 l ’a l t re  caval l  de batal la

d’aquest grup municipal. En
la  seva  opin ió  després
d’haver  observat  que  la
Genera l i ta t  t i ra  endavant
sense escrúpols la  maqui-
nària de l’ARE —el projecte
que preveu urbanitzar  Can
Riera de l’Aigua i al qual tant
la CUP com la majoria del ple
s ’h i  han oposat  des  del
principi, i tenint en compte

que l ’Estat  espanyol  no té
termini  per  autor i tzar  la
consul ta  popular  sobre
aquest projecte, “des de la
CUP vam instar el consistori
a  f ixar  la  data  del  14  de
desembre per  dur  a  terme
una consul ta  popular
of ic iosa”.  La moció va ser
aprovada per tots els regidors
i es va fixar com a data límit
per fer-la l’última quinzena de
gener. /JP/JP/JP/JP/JP

Abans que s’acabi aquest any es podria votar
la desclassificació de Les Ferreries a sòl no urbanitzable

que amb certa recança per
par t  de  la  resta  de  grups
municipals, ja que no es va
assegurar que fos en el ple
següent si els treballs tècnics
s’endarrerien”.
Els regidors de la CUP també
destaquen la  presència
d’una vintena de veïns de La
Bat l lò r ia  d is f ressats  de
pagesos, aixecant pancartes
amb e l  lema «Salvem les
Ferreries», i amb la companyia
d’un ànec,  un  coni l l ,
carabasses i  castanyes per
evitar “que es construeixi un
polígon industrial més en un
poble, la Batllòria, que ara
està  envol tat  per  naus
industrials”.
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D’altra banda, la CUP també

va presentar una moció per
accelerar la celebració de la
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